
Wiesława Czuchsńska 18:08 

Dziękuję Panu Ryszardowi za ciekawe spotkanie .Pozdrawiam wszystkich uczestników z 

Kołobrzegu.Dziękuję��� 

 

Kasia_Rozwadowska 18:17 

Dziękuję bardzo za ważny temat i ciekawe spotkanie! Pozdrawiam wszystkich� 

 

Ilona Petrenko 18:22 

temat jest bardzo ważny. Musimy pamiętać, że niestety autor informacji nie zawsze jest wykształcony 

w tym kierunku. Ważne jest, aby zrozumieć, jaki cel on realizuje i czyje interesy to reprezentuje. 

Niestety, współczesne media czasami budzą nieufność 

 

Janina Półkośnik 18:31 

Dziękuję za ciekawy wykład. Pozdrawiam.� 

 

Maryna 18:42 

Dziękuję serdecznie za zaproszenie na tak ciekawe spotkanie. Pozdrawiam serdecznie z Borysowa.  

 

Maryna 18:43 

Serdecznie dziękuję;)!  

 

Rodika Młyńska, Soroka, Mołdawia 18:49 

Dziękuję bardzo za ważny temat , pozdrawiam wszystkich. 


